
Verslag algemene vergadering sportraad 06/03/2023 

Aanwezig: Jean-Marie Krikilion, Kevin Buyl, Maurine Ricour, Timothy Daubie, Melanie 

Denaeyer, Philippe Soudan, Annemie Wielant, Annemie Ricour, Sarah Ricour, Lieven 

Foubert, Mariska Van De Lande en Nancy Duyms 

Verontschuldigd: Ines Van Ruyskensvelde, Alanisse Ransbotyn, Patrick Capiau 

Agenda  

Mededelingen 

Sportraadlid Kevin deelt mee dat hij de vergadering tot 20u30 kan bijwonen.  

Punt 1: Verwelkoming geïnteresseerde burger 

We verwelkomen dhr. Lieven Foubert als geïnteresseerde burger, beoefend voornamelijk volgende 

sporten: fietsen en lopen. Lieven wisselt zijn contactgegevens uit met Nancy.  

Punt 2: Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Maurine deelt mee dat een specifiek interview voor een mogelijke groene trainingszone niet hoeft.  

Het verslag werd goedgekeurd.  

Punt 3: Allerlei 

• Decreet uittreksel strafregister – draaiboek sport.  

Voorzitster Annemie raadt aan dat elke sportclub neemt dit apart nog eens doorneemt. 

Specifieke vragen kunnen jullie richten aan Annemie W. en Nancy.  

Nancy neemt dit zelf nog eens door: praktische aanpak / verantwoordelijke/ wie (trainers, 

vrijwilligers,…)  

• De inflatietoelage zouden de clubs intussen moeten ontvangen hebben.  

• Sporthal:  

o Gezien de aanhoudende klachten omtrent de opbergruimte van de LO-leerkrachten 

stelt voorzitster Annemie voor om met alle gebruikers samen te zitten. Annemie W. 

en schepen Maxime bekijken dit verder. Nancy bezorgt lijst van alle gebruikers.   

o De afgevaardigden van Just 2 Dance en de LO-leerkrachten bespreken samen met de 

sportraadleden het probleem van afsluiten en mekaar toegang te lenen tot gebruik 

van de bergruimte (oude kleedkamer). Er wordt een hangslot met sleutel voorzien, 

waarvan een sleutel aan beide partijen wordt gegeven. De onkosten voor dit 

hangslot kan de sportraad voor hun rekening nemen.  

o LO-leerkrachten geven volgende suggestie: extra plaat plaatsen aan de onderkant 

van de wand achteraan, om te voorkomen dat dit stuk gaat door bv voetbal. Kevin 

stelde dit al voor aan een werkman van de technische dienst.  

o De aanwezige gebruikers danken het bestuur voor de uitgevoerde 

opknappingswerken aan de sporthal.  

▪ Vervangen van de oude tl-lampen naar de led tl-lampen en de verlichting 

van de parking 

▪ Vastmaken loshangende reclameborden, houten balkjes,…  

▪ Aanbrengen van PU-schuim waar mogelijk 

▪ Voetenvegers (borstels om voeten te vegen) zijn op komst. 

▪ Verzwaren van het gordijn aan de deur van de bergruimte is volgens 

werkmannen technische dienst geen goed idee. (Dit zal ervoor zorgen dat 

het openschuiven bemoeilijkt en dat de stof opnieuw zal scheuren.) 



o Het bestuur stelt voor om het ontsmettingsmeubel nog te laten staan aan de ingang 

van de sporthal.  

o Verder geen info meer omtrent de WiFi in de kantine en/of sportzaal.  

 

• Voorzitster Annemie W. geeft feedback over de vergadering met de voorzitters van alle 

adviesraden (cultuur, sport en jeugd) dd. 06/02/2023 

Schepenen roepen op om zoveel mogelijk acties gezamenlijk aan te pakken en uit te voeren.  

Er wordt met alle adviesraden een infobrochure samengesteld voor de nieuwe inwoners, 

incl. korte voorstelling van o.a. de sportclubs.  

Tijdens het overleg gaf Annemie W. volgende ideeën mee: opwaardering speeltuin, 

dorpsfeesten meer richten naar jeugd, opwaarderen erfgoed, samen aankoop herbruikbare 

bekers, … 

Volgende vergadering met de voorzitters van de gemeentelijke adviesraden is gepland op 

maandag 13/03/2023, andere/bijkomende ideeën mogen jullie bezorgen aan Annemie W.  

• Voorzitster Annemie deelt mee dat in het kader van het Leaderproject Bever-Beter-Best, dat 

de dauwwandeling zal georganiseerd worden door Ferm.   

• Sportbak – Sport Vlaanderen: afwisselend school en ’t Sterretje. De sportraadleden nemen 

na afloop van de vergadering een kijkje in/naar de sportbak.  

• Sportraadleden stellen voor om met de aankomende lente nogmaals de 2 sportboxen te 

promoten via Facebook + gemeentelijk infoblad.  

• T-shirts: goedkeuring offerte ABC Drukkerij: 10 stuks bestellen, M/L/XL/XXL/XXXL 

Nancy doet het nodige. Afhaling bestelling kan eventueel via sportraadlid Melanie.  

 

Punt 4: Bespreking sportaanbod 2023 

STAVAZA: 

Het schepencollege ging in zitting van 13/02/2023 akkoord met het voorstel van de 

sportraadactiviteiten. Het college raadt aan om de dauwwandeling (leaderproject) en dropping 

(jeugdraad) af te stemmen op elkaar. 

Zie Excelfile  

• Stokpaardrijden:  

Nancy contacteerde sportdienst Geraardsbergen, zij stelden mij in contact met de 

organisator. Tot op heden geen nieuws, Nancy informeert nogmaals.   

Mariska heeft contact met paardensport Vlaanderen. Ze informeert zich verder ivm de 

kleine hindernissen,…  

Gezien de dauwwandeling wegvalt, wordt voorgesteld om deze activiteit buiten de 

dorpsfeesten en in het voorjaar te organiseren.  

• Dauwwandeling: Ferm  

• Lasershooten: Annemie R en Melanie dienen nog samen te zitten. 

Nancy kreeg via sportcollega Roosdaal volgende firmagegevens (goede referentie) door:  

The Gathering BV https://www.paintballgames.be/ 

• Bowling 50+ / platbollen / curve bowls 

Curve bowls materiaal: Nancy informeerde bij de gemeente Herne naar materiaal en 

ontleningsvoorwaarden. Mail gezonden naar Franciska, zij ging het bekijken.  

Nancy neemt ook contact op met café Den Haas te Gooik waar men kan platbollen.  

https://www.paintballgames.be/


• Dorpsfeesten / initiatie kendo :  

Mariska informeerde reeds bij maître Kendo: hij ziet dit zeker zitten om demo met 

dorpsfeesten te geven. Eventuele initiatielessen voor najaar, vanaf september 2023 (5 tot 10 

lessen) zouden kunnen op woensdagnamiddag/woensdagavond.  

Sportraad Bever maakt een voorstel van vrijwilligerscontract op voor de lesgever (cfr. line-

dance en start to run). De deelnemers zullen bijdrage betalen. Annemie W en Nancy werken 

samen een voorstel uit.  

• Kids run:  

Nancy informeert nog eens bij de schooldirectie voor een mogelijke datum. Timothy stelt 

voor om zeker de periode van eind september te behouden.  

 

Volgende sportraad: Maandag 24/04/2023 om 19u30 

Voorlopige agenda:  

goedkeuring verslag vorige vergadering 

sportprogramma 2023:  

* stavaza activiteiten 2023 

*  


